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Abstract (en)
[origin: US4339684A] Electron multiplier tube, comprising along the principal axis an electron-emitting surface, several dynode stages with
distributed structure, capable of reflux secondary electron emission, and an electron-receiving surface, as well as means producing an electron-
accelerating electric field generally oriented along the principal axis, from the electron-emitting surface to the electron-receiving surface. With it is
associated coil means producing a magnetic field generally oriented along the principal axis of the tube. Particular example is a photomultiplier with
high spatial resolution.

Abstract (fr)
Tube multiplicateur d'électrons, comprenant le long d'un axe principal une surface émettrice d'électrons 37, plusieurs étages 34 de dynodes
à structure distribuée, capables d'émission secondaire électronique réflexe, et une surface réceptrice d'électrons 33, ainsi que des moyens
produisant un champ électrique accélérateur d'électrons orienté généralement le long de l'axe principal, de la surface émettrice d'électrons à la
surface réceptrice d'électrons. Il lui est associé un moyen 39 produisant un champ magnétique orienté généralement selon l'axe principal du tube.
Application notamment comme photomultiplicateur à haute résolution spatiale.
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